
KRUISING RINGBAAN ZUID BLIJFT EEN ELLENDE, nee zelfs een RAMP

Ik wil jullie graag bijpraten over alles wat met de wijk te maken heeft, maar dan weet ik zeker dat u na
een half uurtje gaat afhaken. Er gebeurt zo ontzettend veel in onze wijk dat het (erg) veel tijd kost. 
Er zijn dagen bij dat Willemsbuiten mijn agenda bepaalt. De meest relevante informatie vind je in deze
Nieuwsbrief.

Ik wil hier de kruising met Ringbaan-Zuid met de Goirleseweg onder de aandacht brengen. 
Een ding weet ik zeker en dat is dat het onverantwoord is om de kruising NIET aan te pakken voor 2030 zoals
de gemeente Tilburg wenst.  

Als tussenoplossing heeft de gemeente Tilburg enkele deeltrajecten gestart, zoals o.a. de kruising Bernard
Leenestraat/Goirleseweg. 
Nadat eerst Movares divers (duur) onderzoek naar mogelijke oplossingen heeft gedaan is nu bureau
Goudappel bezig (en bijna klaar) met het genoemde deeltraject. 
De avonden (het zijn er drie geweest) verlopen niet echt soepel. Direct omwonenden vinden dat ze niet
worden gehoord waardoor de sfeer niet geweldig was. omsluiten. 
Alle aanwezigen waren het er wel over eens dat het aanpakken van de Bernard Leenstraat pas echt zin heeft
als de kruising met de Ringbaan wordt meegenomen.

“Door een betere leefomgeving te creëren voor iedereen, dragen we bij aan het vergroten van de brede
welvaart in de samenleving.” Dat is een van de uitgangspunten van het adviesbureau. 
Wij zijn toch wel erg benieuwd waarmee het bureau gaat komen en zeker ook wat de Gemeente Tilburg
ermee gaat doen. Op korte termijn komt de eindrapportage van het bureau. Zodra er schetsen beschikbaar
zijn zullen we u deze tonen.

Ik roep mensen op zich te melden als je mee wilt praten over de kruising Ringbaan Zuid. We gaan dan met
elkaar wegen zoeken om de druk op de Gemeente op te voeren. Natuurlijk zijn er tegenstrijdige belangen. De
winkeliers van de Korvelseweg hebben andere belangen dat de bewoners uit de wijk. Het is daarom nodig om
tegenwicht te bieden. 
Meld je aan via info@wijkverenigingwillemsbuiten.nl
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C O L U M N  V A N  O N Z E  V O O R Z I T T E R   M A R T I E N  S M I T         

Spreuk van de maand: 
SOMS IS EEN PROBLEEM ZOWEL EEN BEDREIGING ALS EEN KANS.
Sterker nog: soms is de bedreiging de kans.

Een spreuk waarover ik een aantal keren heb nagedacht. En steeds is het waar. Heb je ook een
spreuk die de moeite waard is. Laat het ons weten.

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSd3J5MAAejbE_OIybSOalczR2Genms0URRikTHbSrQVQjsjEg/viewform


Wat een keukenprinsen en -prinsessen heeft Willemsbuiten. Wat een gezelligheid en een ontspannen sfeer. Wat
een mooie huizen en prachtige gedekte tafels. Wat een smaaksensaties. Wat een mooie formule hebben Mylene,
Carola en Marcel neergezet in Willemsbuiten. 
Het vaste riedeltje “goed…. beter…..best mag worden aangevuld met het woordje ….”uitmuntend”. De gerechten
waren gewoon ster-waardig en de sfeer was meer dan geweldig. En positiviteit voerde de boventoon!

Als ‘Monarh’ dit ziet dan kunnen ze er nog een puntje aan zuigen. Dit mooie initiatief verdient een vervolg. Dat is
iets wat zeker is. Er werd op de avond al gesteld dat we dit toch zeker twee, drie keer per jaar zouden moeten
gaan doen. 
Het is niet aan ons om dit te gaan bepalen maar een vervolg zou wel erg mooi zijn. En we zijn ervan overtuigd dat
het aantal van 40 deelnemers flink kan gaan stijgen. 

Zin in meer? Lees dan wel even verder.
Binnen Willemsbuiten gaan we de werkgroep “activiteiten & evenementen” nu definitief vorm geven.  Huidige
activiteiten zijn: 
Smakelijk Willemsbuiten, de Pub-quiz, Halloween, Garage-Sale, Verbeeten-Challenge en..... 
Wie gaat er deelnemen aan deze werkgroep? We willen graag dat we een flink aantal mensen erbij gaan krijgen.
Dus een groep die de coördinatie doet van ALLE activiteiten én actieve mensen die willen meewerken  aan een (of
meerdere) van de concrete activiteiten. Handjes zijn altijd welkom. Meld je aan via
info@wijkverenigingwillemsbuiten.nl . 

Enne……Marcel, Carola en Mylene DANKJEWEL.
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Advertentie 

Update vanuit de werkgroep woonomgeving

In de vorige nieuwsbrief hebben we een uitgebreide update gegeven over waar we met de gemeente aan werken
in onze wijk met betrekking tot groen en verkeer. Een van de punten die benoemd hadden was een trap vanuit
de wijk naar het Olympia plein. Deze is ondertussen gerealiseerd. Het einde van het voetpad van de Willy den
Oudenstraat leidt nu naar een mooie trap.  
Fietsers, wandelwagens en scootmobielen zullen voorlopig nog via het tijdelijke "fietspad" langs de basisschool
moeten gaan. Een structurele oplossing hiervoor zal in het overleg van het buurtpark meegenomen worden. 

Willemsbuiten Opruim en schoonmaak actie!

Het is weer voorjaar en langzaamaan weer lekker weer aan het worden. En als we zo rondkijken in de wijk is er in
de afgelopen periode wederom veel afval in de wijk terecht gekomen. Daarom willen we op zondag 7 mei weer
een schoonmaakactie organiseren. We zijn dan nog net mooi voor dat al het groen flink gaat uitschieten. Hierbij
de oproep aan alle buurtbewoners om allemaal te komen helpen de wijk weer netjes te maken. Wij zorgen dat
we grijpers en vuilniszakken hebben liggen. En er zal voor koffie en limonade gezorgd worden.
Wanneer:  Zondag 7 mei 2023 om 10.00 uur
Waar:         Kruising Bernard Leenestraat / Willy den Oudenstraat (hoek bij Attila bij de vuilnis bakken)

Tot zondag 7 mei!
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Beste bewoners van Willemsbuiten,

Samenwonen is een werkwoord. Letterlijk, maar zeker ook figuurlijk. Het kost de nodige inspanning, tijd en
energie. En samenwonen en -leven, vooral in een nieuwe wijk, gaat gepaard met ups en downs. Het is enerzijds
fijn om een nieuw huis te betrekken, om nieuwe buren te maken, om vriendschappen voor het leven te starten
en om allerlei nieuwe zaken te ontdekken in je nieuwe woonomgeving. 
Maar anderzijds moet je je als nieuwe buren ook gaan verhouden tot je omgeving.

Een omgeving die je deels zelf hebt gekozen en waar je onderdeel van bent, maar ook een omgeving die er deels
al veel langer zit en die gewend is om dingen op een bepaalde manier te doen. Soms gaat samenwonen en
samenleven dan ook automatisch en op een fijne manier. 
Soms kost het wat meer tijd, energie en inspanning. En heel af en toe gaat dat gepaard met verhoudingen die om
wat voor reden dan ook onder druk komen te staan. 
Dat laatste is natuurlijk niet fijn, dat begrijp ik. Maar zo lang je maar op een constructieve manier met elkaar in
gesprek bent, kom je er samen wel uit. Dat is een proces van geven en nemen, maar vooral van luisteren naar
elkaars wensen, zorgen en irritaties.

In Willemsbuiten hebben jullie als bewoners te maken met een aantal buren dat daar sinds jaar en dag gevestigd
is. Een gegeven waar je simpelweg niet omheen kunt. 
Buren die een manier van doen hebben opgebouwd, in de loop van de tijd patronen hebben ontwikkeld en de
dingen doen zoals ze al sinds jaar en dag gewend zijn. Partijen die bovendien te maken hebben met belangen en
wensen van bezoekers en leden en die zich nu en in de toekomst ook willen blijven ontwikkelen. 
Denk bijvoorbeeld aan Willem II, Tennis en Padel Club Tilburg, atletiekvereniging Attila, T-Kwadraat en Pathé.
 
Organisaties en verenigingen die een belangrijke bijdrage leveren aan het sportieve en vrijetijdsplezier van vele
Tilburgers en ook zeker van bewoners van jullie eigen wijk.
Kortom: Willemsbuiten is en blijft de komende jaren een gebied in ontwikkeling, maar ook een gebied waar
tegelijk wordt samengewoond en samengeleefd. Ik roep iedereen dan ook, zowel ‘oude’ als nieuwe bewoners en
organisaties, om elkaar met open vizier tegemoet te treden, om naar elkaar te luisteren en om begrip te tonen
voor elkaars belangen en wensen. 
Samenwonen is en blijft een werkwoord, laten we er in Willemsbuiten een sterk werkwoord van maken!
Met vriendelijke groet, 

Yusuf Çelik, wijkwethouder
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Column van Yusuf Çelik,
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advertentie

Uw glazenwasser in Willemsbuiten is:

Kwaliteit, service, maatwerk en dat alles voor een leuke prijs. Al ruim 300 klanten in onze wijk. Voor
nadere info: info@rcm-glasbewassing.nl of bel 06 261 21 330. Aan u de keuze: 1 keer per maand of 1 keer per
twee maanden. Zonder strepen én ook de kozijnen worden meegenomen. 

Overige zaken

Wij willen we iedereen in de wijk blijven herinneren aan:
Onze wijk is een 30km zone, dit is niet voor niets en ook al een vrij hoge snelheid. Er zijn veel spelende
kinderen, fietsers, wandelaars en huisdieren. Het soms wachten tot het eens mis gaat. Het gaat hier niet
alleen om de zogenaamde pakket en maaltijdbezorgers, maar in de meeste gevallen om onze eigen
wijkbewoners die hier te hard rijden. Misschien bent u er niet eens bewust van.

Binnen de bebouwde kom is het niet toegestaan om honden los te laten lopen.

U bent verplicht om de poep van uw hond op te ruimen. De wijk heeft steeds meer overlast van
hondenpoep die overal ligt.

Beide gelden ook voor het Dampad, dit is geen uitzondering. Ook het Dampad is geen vrij losloop veldje voor
honden. Er zijn hier veel wandelaars en ook (uw) kinderen spelen hier en deze overlast maakt het geen fijne
plek.

Eikenprocessierups
Ook dit jaar weer bestrijding eikenprocessierups in Willemsbuiten
Vanuit de gemeente is het bericht gekomen dat ze, net als vorig jaar, ook dit jaar weer preventief de
eikenprocessierups komen bestrijden. De precieze week waarop het bestrijden plaats gaat vinden is nog niet
bekend, maar dit zal ergens de komende weken zijn.
 Wanneer er een week bekend is zullen we nog een kleine update op onze facebook pagina melden.

Mediation TCT Tilburg
Yusuf Çelik heeft het in zijn column al even aangehaald, communicatie tussen buren. 
De afgelopen weken zijn er verschillende verkennende gesprekken gevoerd met mediators. 
Deze gesprekken zijn inmiddels afgerond en alle partijen lijken open te staan om met elkaar in gesprek te gaan
en de impasse te kunnen doorbreken.
We hebben goede hoop dat we, samen met de mediators, bewoners en TCT Tilburg, de partijen nader tot elkaar
te kunnen brengen. 
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Weer stappen verder met het Haalbaarheidsonderzoek Stappegoorpark

Zoals in de vorige nieuwsbrieven aangegeven, is architectenbureau Karres en Brands bezig met een
haalbaarheidsonderzoek voor het Stappegoorpark. Het proces is nu in volle gang.

Nadat in eerste instantie de eisen en wensen van één ieder in kaart zijn gebracht, hebben we 22 maart een
overleg gehad om de mogelijkheden te bekijken. Daaruit bleek ook direct dat het niet mogelijk is om alles te
realiseren op de plek van het beoogde Stappegoorpark. 
En met ‘alles’ bedoelen we de woningen, een park van 25.000 m2 en de vereiste sportfaciliteiten. Tijdens het
overleg werden ook mogelijke alternatieve locaties getoond voor sport, wonen en het park en alternatieven
waarbij de locatie door (enkele van) de gebruikers werd gedeeld. 
Bij deze varianten werd veelal niet voldaan aan de eisen, maar het is goed om deze te bespreken. Het blijft
lastig om te komen tot een invulling die voor iedereen ideaal is.

Tijdens het overleg met alle stakeholders zijn steeds twee mensen van de wijkvereniging aanwezig (meer kan
niet). De informatie die we daar ophalen wordt gedeeld met de 13 mensen die vanuit de wijk bij het
Stappegoorpark betrokken zijn. 
In die groep hebben we de alternatieve locaties en ideeën rondom gedeeld gebruik besproken. Wij blijven van
mening dat sprake moet zijn van substantieel (25.000 m2) park met de mogelijkheid van een passende
invulling. Dit hebben wij in het overleg op 12 april met alle belanghebbenden wederom aangegeven en met
argumenten onderbouwd.

Langzaam gaan we meer naar een afronding van dit haalbaarheidsonderzoek toe. De precieze vervolgstappen
daarvoor zijn nog niet bekend, maar in het overleg van 12 april kwam al wel een  model voor besluitvorming ter
tafel. 
Natuurlijk was er discussie over het model, maar het doel is dat het de onafhankelijke voorzitters uiteindelijk
helpt om te komen tot een valide navolgbare redenering voor de invulling die de voorkeur heeft.

Het volgende overleg staat gepland voor 17 mei. Van daaruit verder.
Heb je voor die tijd vragen of opmerkingen laat het ons weten. Wij vinden het belangrijk dat het gehele traject
heel transparant verloopt. Mocht je dus meer informatie willen en/of ook mee willen denken over het nieuwe
Stappegoorpark laat dat dan weten door een mail te sturen naar
info@wijkverenigingwillemsbuiten.nl
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Willemskwartier nu echt van start? 

Hierboven een actuele foto van de voormalige kazerne (of de gevangenis als u wilt). In het gebouw links gaat
het kindcentrum Willemspoort worden gehuisvest. 
Eromheen komen tal van woningen. Gaat het door? Ja, als er 70% is verkocht. We hoorden dat de verkoop wel
loopt maar toch niet hard genoeg. Het terrein is in elk geval zo goed als bouwrijp.

Zou het helpen als de woningen aan het mooie nieuwe Stappegoorpark komt te liggen? Wat ons betreft wel.
Het verplaatsen van Atilla is daarbij nog steeds een optie. Maar zoals jullie allen weten, stonden in onze
verkoopfolders ook mooie plaatjes van wonen in het groen en aan een park. Tot op heden zijn deze
verwachtingen in ieder geval niet waargemaakt. 
We zijn dus helaas voorzichtig geworden, eerst zien dan geloven. 
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Stappegoor heeft er een nieuwe gezellige horecazaak bij!
Even een bakkie of wijntje doen tijdens de nabespreking van een film die je net in Stappegoor zag? Dat was nog
nooit zo makkelijk! Sinds kort loop je binnen bij een nieuw koffiecafé en wijnbar in Stappegoor.

Nancy Schreurs opende vrijdag 7 april het nieuwste koffiecafé van Tilburg. De horecaplek heet EXpresZo 
Koffie & Wijnbar en zit onder de Beren en naast de Subway in Stappegoor.
 “Iedereen is van harte welkom om bijvoorbeeld voor of na de film of na het sporten een bakje koffie te komen
drinken”, aldus Nancy.

Iedere dag open van 11.00 tot 20.00 uur.
EXPresZo Koffie & Wijnbar
Prof. Goossenslaan 20 A
5022 DM TILBURG
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Nieuwe penningmeester
 

Wat zijn we blij dat onze oproep in de vorige nieuwsbrief een nieuwe penningmeester heeft opgeleverd! Maar
liefst 3 kandidaten hebben zich aangemeld. Bruno de Hoogd is onze nieuwe penningmeester en gaat de taken
van Manuela van Delst overnemen. 
Wij zijn blij dat ons geld (en dus ook dat van u) in goede handen is bij Bruno. 
Hij wil graag iets doen in zijn eigen wijk. Bruno woont in het Harry Brooshof en heeft zich de afgelopen
vergadering voorgesteld aan de leden van de wijkvereniging. Welkom bij de club Bruno!

Verbeeten Challenge

In 2022 heeft de organisatie van de Verbeeten Challenge aan de wijkvereniging gevraagd of wij zouden willen
ondersteunen bij dit goede doel. Daar hebben we JA tegen gezegd.

Wat wij dan doen? Wij versieren de hoek van de Bernard Leenestraat met de Willy den Oudenstraat met
vlaggen. En we staan daar met een tafel (en muziek) vanwaar we de lopers van de 5 en 10 km RUN voorzien van
een drankje en een hapje (proteïnereep). 
Het opbouwen duurt een half uur en daarna bemensen wij de tafel en juichen we de sporters toe. Dat is dan
1,5 uur. En we doen iets om deze activiteit mogelijk te maken: “Willemsbuiten is namelijk ook TEGEN kanker”. Er
zijn nu al een paar mensen die hebben gesteld dat we het komende jaar een eigen loopploeg willen
hebben om de 5 kilometer te lopen. We overwegen dan ook om eigen shirt te gaan aanschaffen. Wie
sponsort ons??? (laat het weten)
En we verwelkomen niet alleen de hardlopers maar ook de wandelaars. Het is een mooie happening
en voor een goed doel. 
Wie helpt er volgend jaar mee? Of wie loopt er volgend jaar mee? 
U kent ons mailadres: info@wijkverenigingwillemsbuiten.nl
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